

Referat SKOLEBESTYRELSESMØDE TORSDAG DEN 23. MARTS 2017 KL. 17-20 PÅ KONTORET

Tilstede: Mette M, Mette A, Peter, Astrid, Birgitte, Lise, Pernille og Anne

VELKOMST

- Dagsorden godkendt.
- Mødeleder = MM

ELEVRÅD: Fraværende

OPFØLGNING PÅ OPGAVER FRA SENESTE MØDE

- Oplæg til kontaktforældre arrangement om forældresamarbejde, torsdag den 4. maj, kl. 19-21. MA og NB.:

Mette fremlagde et oplæg, som skal drøftes på et teamkoordinatormøde. Mette sender det ud. Mette A retter det til og sender til Mette M, der sender den ud til alle interesserede med en invitation til et fælles møde.

- Princip for forældreinddragelse. MW & NB fremlægger med udgangspunkt i deres opgave. Punkt på under drøftelser.
Den 4. maj danner grundlag for udarbejdelse af princip.
- "Principper for lejrskole": MM laver skriver tilføjelse til nuværende princip. Punkt på under drøftelser.
Der mangler en drøftelse i indskolingen. MA vender tilbage til SB i april.

FASTE PUNKTER

- Status byggeri
- Status KulturCenter Kildevæld
- Status elevtal

DRØFTELSE

- "Princip for deltagelse i idrætsstævner". Opfølgning på drøftelsen på et team koordinator møde. (AM)

Udskolingsafdelingen har oplistet de arrangementer vi førhen har deltaget i?

DBU fodboldcup (500 kr. i tilmeldings gebyr)

Volleyball turnering (9. årg)

DM Atletik

Talent camp

Naturfags festival

FLL (First Lego League) F.eks. skralde projekt som er tværfagligt. Vi har robotter. 2000 kr. pr. hold + 500 kr pr. elev. Men man kan søge penge hos kbh. kommune.

Elevråds generalforsamlingen.

Til april mødet laver Peter en økonomisk oversigt over idræts stævnerne.

Anne beder Sascha om at lave en oversigt over Talent camp, naturfestival og First L L.

- "Princip for lejrskole". Foreløbigt inkl. MM's tilføjelse. Se bilag.
- "Princip for forældreinddragelse". MW & NB fremlægger med udgangspunkt i deres opgave. Planlægning af kontaktforældremøde med udarbejdelse af dette princip.
- Markedsdag, planlægning af skolebestyrelsens bod eller lign.

Forældrerepræsentanterne mødes på mailen og planlægger deres bod til markedsdagen.

INFORMATIONSPUNKTER

- Budget, endeligt: Pernille fremlagde budget og SB godkendte det med en kommentar om, at vikarbudgettet er højt.

Forældrene ønsker tilsyn med vikardækningen på maj mødet. På april mødet har vi et oplæg om tilsyn.

NYT FRA:

- **Forældre:**
Kildevældsskolen skal afholde suppleringsvalg til SB. To forældrerepræsentanter er udtrådt af SB. MM og AM laver en procesplan.
Dialogmødet den 5.april
Inspiration til SB fra mødet om tilsyn: At der laves skriftlige oplæg til alle punkter.
8.klasses elever har lavet spændende projekt om bad efter idræt og er nu i gang med at lave en kampagne for 5.klasserne.

- **Personale/MED: Vi er godt i gang med planlægning af det nye skoleår.**
Valg af lærernes TR: Pernille Bredel (PB), TR suppl.: Peter V.(PV)
Valg af AMR for lærerne: Pernille Borelli (PLB) og Sengül (SEN)
Der er pt. ikke nogle medarbejder kandidater til SB fra kommende skoleår 17/18

- Elever

-

- **Ledelse:**
Timefordelingsplanen fremlagdes: Vi følger i vid udstrækning uvm's vejledende timetal, minimumstimetallet overholdes.
Almenklasserne:
Udskolingen arbejder på at lave faget "Karriere-læring" 7.-9.klasse.
Indskoling: Faglig fordybelse/lektiehjælp kvalificeres yderligere i et samarbejde mellem pædagoger og lærere.
Mellemtrinnet arbejder på nytænkning omkring organiseringen af faglig fordybelse/lektiehjælp.

SB støtter det pt. fremlagte arbejde med timefordelingsplanen. Den endelige plan sendes ud til godkendelse.

Nye regler omkring modtagerklasserne. Vi sammenlægger vores to modtagerklasser.

EVENTUELT:

MØDEEVALUERING

OPLÆSNING OG GODKENDELSE AF REFERAT

- Bilag: "Principper for lejrskole": MM's tilføjelse til nuværende princip.